



Lillängens Egnahemsförening

Protokoll

Styrelsemöte måndag 25 november 2020 på TEAMS.

Närvarande: Karin Söremark, Anders Edelsgren, Anders Malmer, Tomas Holm, Paula Qviberg samt Kerstin Mattson.

1. Mötet öppnades
2. **Trafiken:** Kerstin Anderson har tagit på sig ledarrollen avseende trafikfrågan. Efterlyses fler i området som vill engagera sig. Samarbete har upprättats med Storängens egnahemsförening som den sista tiden efter en olycka varit i kontakt med kommunen. Detta har lett till att 30-märkingar har målats på gatan och sly har röjts för att öka framkomlighet och sikt i båda områdena. I nästa års budget finns plan på att avsmalnande refuger ska uppföras vid infart till Lillängen och Storängen i ett försök att begränsa genomfart och därmed förhoppningsvis fart. Kerstin har varit i kontakt med kommunen och ska återkomma med ett förslag på skrivelse som mer preciserar Lillängens syn på trafiken och möjliga åtgärder. På mötet diskuteras både farhågan med ökad parkering i området i samband med byggnation vid Nacka Forum samt att hastigheten kanske är det största problemet som inte säkert bäst löses med refuger vid infart. Kerstin ska ta fram förslag på skrivelse som till styrelsen innan det skickas till kommunen.
3. **Skogen:** Skogsgruppen har genomfört ett oerhört jobb med att röja i grönområden söder om järnvägen och samarbetet med kommunen har fungerat väl med bortforsling av sly. Styrelsen riktar ett stort tack till Jakob Bjurström som drivit frågan och även Anders Edelsgren som har engagerat sig mycket i både detta och bryggbygge. Områden norr om järnvägen planeras till nästkommande år. Framöver kommer vi endast en gång per år ha möjlighet för bortforsling av sly genom kommunen.
4. **Området vid fotbollsplanen Lillängsvägen:** Som beskrivet i föregående protokoll så har kommunen önskat att föreningen ska inkomma med ett utarbetat förslag avseende vad som kan göras med området. Anders Malmer och Tomas Holm har tagit på sig att leda detta arbete. Ett skissande har påbörjats och fortgår avseende hur detta skulle kunna se ut. Detta finns inte med i nästa års kommunala budget så det finns gott om tid.
5. **Glöggmingel:** Beslutas att pga Corona-restriktioner ställa in årets glöggmingel då det inte är möjligt att genomföra på ett säkert sätt. Julgran ska införskaffas och resas.
6. **Utskick avseende nästa års program och inbetalningskort:** Beslutas om att detta år inte skicka med någon talong för betalning men för att bibehålla den höga

andelen betalande medlemmar ta med en bild på talongen med inbetalningsuppgifter. Detta då tidigare försök har gjorts att endast skicka ut ett brev med inbetalningsuppgifter, vilket ledde till avsevärt lägre antal betalande medlemmar.

7. Mötet avslutats och beslutas om nästa möte i slutet på februari 2021.

Protokollförare Paula Qviberg